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СУДЬБА РОССИИ В ГЛОБАЛИЗИРУЮЩЕМСЯ МИРЕ 
 

Б.И. Буйло, Е.В. Сердюкова  
 

Дается анализ взглядов зарубежных и отечественных авторов на судьбу России и ее место во 
всемирной истории. После перестройки и развала СССР для российского общества на первый план вышла 
проблема самоопределения, поиска цивилизационной идентичности. В российском обществе возникает 
дискуссия, как перейти от традиций к модернизации (зачастую понимаемой как вестернизация), в 
последнее время все чаще ставится вопрос, каким будет будущее России в условиях глобализации.  
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B.I. Buylo, E.V. Serdyukova 
Russia's fate in a globalizing world 

It is given the analysis of viewpoints of foreign and Russian authors on Russia's fate and its place in a global 
history. After perestroika and USSR demolition the problem of self-identification and search of civilization identity 
became the most important for Russian society. There appears a discussion in Russian society how to reach 
modernization instead of traditions (often understood as westernization) and during recent times the question on the 
Russia's fate becomes more and more topical in terms of globalization. 
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